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FORELDRERÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Referat fra ordinært møte 15.02.2023  

 

Ordinært FAU-møte ble avholdt 15.02.2023 17:30 på Ågotnes skole.  

INNHOLD 

1. ÅPNING AV MØTET 

Leder åpnet møtet. Til stede var:  

KLASSE Representant 1 Representant 2 

1A Cecilie M Sørli  

1B Nicolai Bjerknes Slinning (referent)  

2A Hege  

2B Stine Hogga Siljan  
3 trinn Hilde Kristin Egeland  

4B Linn Stokke  

5A Jade Elisabeth Støve  

5B Stine Ada Ingvartsen  

6A Oddvar Jakobsen (leder FAU)  

6B Katrine Vatne Bye  

7A Ane Monsen Rong  

7B Kristine Trones  

SFO Pavlina Kvamme (kasserer)   

 

 

2. GJENNOMGANG AV SAKSLISTE 

Ingen saksliste distribuert i forkant av møtet. 

 

3. VOLDSHENDELSE 9 februar - 2023 

Leder innledet møte med å ta opp voldhendelsen som fant sted på skolen den 09. februar. Han 

viste til at foranledningen var uenighet/krangel mellom 2 elever. Rent preventivt ble ambulanse 

rekvirert. Ingen ble skadet, og de involverte ble tatt til side og skjermet fra resten av skolen den 

dagen. FAU mener at saken ble greit håndtert fra skolen sin side. Én av representantene viste til 

at det hadde vært én eller flere elever som hadde fått «NEI» fra skolen på sin anmodning om å få 

lov til å ringe hjem. Her mener representanten at skolen kunne utvist bedre skjønn i en situasjon 
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som for enkelte elever kan ha blitt oppfattet som utrygg eller skremmende. FAU anmoder skolen 

om å ta dette til etterretning.  

 

4. Forslag om temakveld for foreldre 

I lys av hendelsen på skolen, og på generell og preventiv basis ble det av én av representantene 

foreslått at det burde avholdes en egen temakveld for foreldre. Tematikken kan omhandle 

grensesetting, atferd og andre relevante tema som antas å være nyttige for foreldre – og 

foreldre/barn. Det var enighet om at en slik temakveld vil være nyttig for alle foreldre med barn 

på Ågotnes skole. Det ble argumentert for at en slik temakveld bør avholdes i løpet av vårparten 

2023, og det var enighet om dette.  

 

5. Kort gjennomgang av økonomi FAU 

Kasserer informerte kort om økonomi og kassabeholdningen til FAU. FAU sin kassabeholdning ble 

oppgitt å være kr. 52.575 pr. 15/2-2023.   

 

6. Skidag for skolen 

Positive erfaringer og gode tilbakemeldinger, og tilgang for skiinstruktør for de som ikke hadde 

stått slalom før. Ved neste anledning ville det vært fint om flere foreldre var med. Men gode 

tilbakemeldinger, og tilbakemeldinger fra elevene var svært positive.  

 

7. Nye uteområder på skolen 

På neste FAU-møte blir skisse av uteområdet presentert. Da har vi mulighet til å kommentere på 

denne. Et stykke ut på våren blir den andre skissen presentert, da med noe kortere frist for 

kommentarer. Til sommeren skal arbeidet med skisse være ferdig og prosessen med anbud vil 

starte. Veldig bra at dette arbeidet er kommet i gang og kan bidra til et positivt miljø rundt 

skolen. 

 

8. Drøfting rundt Chromebook / bøker  

Stort engasjement rundt temaet, noen sier forskning viser at bøker er en mer effektiv 

læringsmetode. Litt varierende hvilket inntrykk representanter i møtet har. Enighet om at lesing 

er best i vanlig bokform, ikke på skjerm. Her vurderer skolen å kjøpe inn lesebøker, men valget 

om å ta i bruk Chromebook er tatt og vil bli stående.  

 

Møtet hevet 18:30.  

 


